
Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tisdag 23 juni kl. 18:00, Kommunhuset i Tibro 

Närvarande: Bo Roos, Thomas Johansson, Björn Westling, Hans Brolin, Leif Axelsson, Ann 

Ohlsson, Gullvi Högberg, Bengt Larsson och Hans Bogeskär 

Inbjudna gäster: Rolf Scherdin, Martin Löfgren från styrelsen i Svenska Bridgeförbundet 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare. Bengt Larsson justerar 

 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner protokollet 

 

4. Information från SBF (Mats Engman) kring rekrytering  

Flyttas till september, vi skickar inbjudan till Mats Engman.  

 

5. Rapport kring klubbarnas ekonomiska läge 

Vi rapporterar från de olika klubbarna i distriktet. De flesta håller sig flytande med låga/inga fasta 

kostnader. Skövde och Lidköping, som har egna lokaler, drabbas hårdast.  

 

6. Information från SBF (Rolf Scherdin och Martin Löfgren) kring förbundets och övriga 

bridgesveriges ekonomi  

Rolf och sedan Martin går igenom en Powerpoint om förbundets ekonomiska läge och de viktigaste 

punkter under verksamhetsåret. Bengt önskar att fakturor från SBF kommer innan 1/7. Martin lovar 

att så blir fallet. 

 

7. Diskussion kring det ekonomiska läget för förbundet och klubbarna 

Se punkt 5 och 6. 

 

8. Rapport kring Covid 19-epidemins påverkan på de olika klubbarna 

Vi rapporterar från klubbarna i distriktet, alla har ställt in spelet över sommaren. Några få 

planerar för start i september, Skövde och Lidköping kan vara först ut. 

 

9. Information från SBF (Martin Löfgren) kring Covid 19-epidemins påverkan på 

verksamheten 

Martin beskriver också olika sätt att komma igång, via t.ex. BBO som Skövde skall inbjuda till. 

Bridgekryss av plexiglas är ett av de hjälpmedel som BK S:t Erik använder.  

Informationsmaterial skickas ut till distrikt, kontaktpersoner och alla medlemmar. Planeras också 

en Online-bridgevecka. Allsvenskan, Svenska Cupen diskuteras av TK. 

Martin understryker att respektive klubb får fatta sitt eget beslut om spelstart, varken distrikt eller 

förbund kan lägga sig i utöver folkhälsomyndighetens riktlinjer. SBF har tagit fram en checklista 

över åtgärder vid livespel som har skickats ut. Mikael Melander har de flesta kontakterna på 

myndighetsnivå och kan tillfrågas om detta.  

 

10. Diskussion kring Covid 19-epidemins påverkan på framtida spel 

Se punkt 8 och 9. 

 

11. Information från SBF (Martin Löfgren) kring utbildning  

Martin beskriver att många distrikt önskar grundläggande ruterutbildning. Vi föreslår att distrikten 

behöver en bredare grupp med superusers, som sedan stöder klubbarna utifrån material från 

förbundet. 

Bridgelärare. Oerhört viktiga för nya medlemmar, projekt pågår. Dialog med distrikten inför 

uppstart 2021, medlemskommittén behöver också kontakt/referenspersoner i distrikten. Vi utser 



dessa vid nästa möte. 

  

 

12. Diskussion kring distriktets roll när det gäller utbildning 

Minibridge, bra ingång till framtiden. Bridgelärarrollen kräver både arbete och engagemang. 

Vi skickar med ett ämnesområde till distriktsträffen: Seniorbridge, hur vårdar vi dem? SBF önskar 

att distriktsförbunden utser dels en bridgeläraransvarig, dels en senioransvarig. 

 

13. Distriktets ekonomi 

Bengt ger en rapport kring distriktets ekonomi. Prognosen är att året kommer gå jämnt ut, flyttade 

tävlingar gör 2020–21 osäkert. DM-par sponsras av Åse/Viste Sparbank Grästorp vid 

genomförande.  

 

14. Förändra räkenskapsår – förslag om stadgeändring till årsmötet 

Vi diskuterar det framtagna förslaget, (se nedan) för att presentera det för årsmötet som vårt 

förslag att verksamhetsåret ”förlängs” med två månader, så att det löper från 1 juli 2020 till 31 

augusti 2021. Från och med verksamhetsåret 2021-2022 inleds året 1/9 och slutar 31/8.   

 

Med anledning av beslut vid SBF:s riksstämma 2019 föreslås följande förändringar av VBF stadgar. 

 

§5.1 Ändras från  

VBF:s räkenskapsår omfattar tiden fr o m den 1 juli t o m 30 juni nästföljande år. 

till 

VBF:s räkenskapsår omfattar tiden fr o m den 1 september t o m 31 augusti nästföljande år. 

 

§6.11 Ändras från  

Styrelsen skall senast den 20 juli nästa verksamhetsår lämna erforderliga handlingar till revisorerna. 

till 

Styrelsen skall senast den 20 september nästa verksamhetsår lämna erforderliga handlingar till 

revisorerna. 

 

§7.2 Ändras från 

Ordinarie årsmöte hålls varje år under september månad. Extra årsmöte hålls när styrelsen väljer att 

inkalla det, alternativt när minst en femtedel av klubbarna begär det. 

till  

Ordinarie årsmöte hålls varje år under november månad. Extra årsmöte hålls när styrelsen väljer att 

inkalla det, alternativt när minst en femtedel av klubbarna begär det. 

 

§7.5 Ändras från   

Motion till VBF:s årsmöte ska vara styrelsen tillhanda senast den 20 juni året för ordinarie årsmöte. 

till 

Motion till VBF:s årsmöte ska vara styrelsen tillhanda senast den 20 augusti året för ordinarie 

årsmöte. 

 

§10.2 Ändras från 

Senast den 20 augusti ska revisorerna till styrelsen avge skriftlig revisionsberättelse avseende sin 

granskning och däri till- eller avstyrka ansvarsfrihet för styrelsen. 

till 

Senast den 20 oktober ska revisorerna till styrelsen avge skriftlig revisionsberättelse avseende sin 

granskning och däri till- eller avstyrka ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

 



 

 

 

§18 Ändras från 

Dessa stadgar är beslutade av VBF vid extra årsmöte den 13april 2013. Stadgarna har reviderats vid 

VBF:s årsmöte den 13 september 2014. 

till 

Dessa stadgar är beslutade av VBF vid extra årsmöte den 13april 2013. Stadgarna har reviderats vid 

VBF:s årsmöte 13 september 2014, 16 september 2017 och 26 september 2020.  

 

15. Spelprogram för spelåret 2020/2021 

Vi fastställer spelprogrammet som det ser ut idag. Om TK förskjuter allsvenskan, får Bengt och 

Thomas i uppdrag att justera spelprogrammet. Nytt spelprogram beslutas vid årsmötet 26/9. 

NB: Allsvenskan flyttas troligen till våren 2021.  

 

16. Godkännande av beslut fattade via telefon och mailmöten (enl stadgarnas §6.8) 

Styrelsen bekräftar följande beslut fattade med anledning av Corona epidemin: 

- Att 2020 års veteranfinal flyttas till hösten 2020. 

- Att 2020 års DM par – simultankval och final flyttas till hösten 2020  

- Att den planerade lagtävlingen i Vårgårda i maj 2020 ställs in 

Vi beslutar införa dessa beslut i protokollet. 

 

17. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

26 september kl. 10:00 i Fyrunga bygdegård. 

 

18. Övriga frågor 

• Skövde BA vill starta partävling via BBO. 25 kr + 1,5 BBO$. Vi stöttar idén, och hjälper till 

med utskick till medlemmar och hemsidan.  

• SBF önskar en utsedd kontaktperson för bridgelärare, bordläggs och utses i september.  

• SBF önskar referensperson för seniorbridge. Vi avvaktar utskick.  

 

19. Mötet avslutas. Thomas avslutar mötet och önskar alla en trevlig sommar. 

 

 

 

 

Vid pennan      Justeras 

 

 

______________________    ________________ 

 

 

Bo Roos      Bengt Larsson 


